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de Girona, al qual a darrera hora li ha estât im

possible d'assistir.

Després d’un canvi generai d ’impressions en 

les quais coincideixen tots els reunits i que son 

acceptades pels représentants dels Collegis, car es- 

pecialment el Dr. Carreras que ha intervingut 

molt en aquesta qiiestió i la coneix molt a fons, i 

que, per altra part, sap també l'opimo de la So- 

cietat d’Obstetricia i Ginecologia de Barcelona, 

amb la qual eli ha estât amb relacions sobre aquest 

assumpte, coincideixen també en les apreciacions 

fetes per tots els Consellers. En conseqüència, 

els représentants dels Collegis ofereixen contestar 

la informaciô en els següents termes, que cl Sin- 

dicat aprova unànimement : “ Primer. Delegar la 

representaciô dels Collegis de Metges de Catalu- 

nya i Balears al Sindicat de Metges de Catalunya 

en tot ço que fa referència a l’Assegurança de 

Maternitat.— Segon. Oue en tot el que fa refe

rència a l’Assegurança de Maternitat es diferen- 

ciïn els dos aspectes del servei : primer, assistèn- 

cia; segon, subsidi.— Tercer. Que s’encarregui el 

Sindicat l’organització de tot el que faci referèn

cia a assistència.— Quart. Que el pagament de 

l ’assistència no sigui a un tant alçat, sinô a un 

tant per cent de les quotes cobrades.— Cinquè. 

Que l ’assegurança del subsidi sigui la Generali- 
tat de Catalunya qui l’organitzi.”

Acabat aquest assumpte es retiren de la Sala 

de Sessions els companys représentants .dels Col
legis i continua reunit el Conseil per a l’estudi 

dels extrems de l’Ordre del Dia d’aquesta reu- 

niô extraordinària.

Es llegeixen i s’aproven les actes de la sessiô 

ordinària del dia n  de juny i l ’extraordinària 
del dia 22 del mateix mes.

La Presidència dona compte de Testât de les 
gestions de la ponència de Sanitat-Higiene i Be- 

neficència de Catalunya i es passa a l’estudi de la 
ponència que el propi Conseil directiu estudia 

referent a Organització Professional, la quai, des

prés d’un canvi d’impressions i d’introduir lleu- 

gerament esmenes en alguns articles, és aprovada 
défini tivament.

Es dona compte d’una comunicaciô de l’A jun- 

tament de Barcelona per tal que el Sindicat no- 
meni un Delegai perquè conjuntament amb els 

altres que designili l’Acadèmia Nacional de M e
dicina, Acadèmia i Laboratori de Ciències Mè-

diques de Catalunya i CoHegi de Metges de B ar

celona, formili una Comissió perquè estudiin l ’as- 

sumpte del Concurs de Metges de la Beneficèn- 

cia de l’any 1924 i elevili el seu parer a la Cor- 

poració Municipal.

Després d’una ampia deliberació, en la qual 
intervenen tots els presents, s’acorda de nome- 

nar Delegat del Sindicat al Conseller Dr. Joa- 
quim Sellas i Garriga.

E l Dr. Mas i Puig dona compte de les gestions 

per eli practicades conjuntament amb el doctor 

Trias en virtut del vot de confianqa que se’ls 

atorgà a la darrera reunió ordinària per l’assump- 

te de l’Estatut Universitari. E l Coliseli s ’assa- 

benta amb satisfaccio de les informacions que fa

cilita el Dr. Mas i Puig i unànimement s’acorda 

d'aprovar la seva gestió.

E l Sr. President dona compte d’haver rebut 

la visita del company Garcia-Tornel, el qual, en 

representació del Consell General de Col-legis, as- 

sisteix a la reunió Internacional que es celebra 

a Ginebra per tal de tractar de l’organització de 

la medicina rural. E l Dr. Tornei va demanar 

l’opinió del Sindicat sobre una enquesta practi- 

cada per l ’Associació Internacional de Metgfes 

Pràctics, referent a aquesta qiiestió i amb certa 

relació amb l’assumpte de l’Asseguranqa Social 

de malaltia. Diu el Dr. Moli que en vista de la 

premura del temps es limità a facilitar al doctor 

Tornei totes les dades i antecedents que hi ha al 

Sindicat referent a aquestes qiiestions, fent-n’hi 

un resum de les normes de partits mèdics pel que 

es refereix a l ’aspecte de l’organització de la me
dicina rural.

El Consell s’assabenta amb satisfaccio de l ’ac- 

titud del company Tornei i aprova l’actuat per 
la presidència.

Es dona compte d’una proposició del CoHegi 

de Metges de Barcelona demanant que el Sindi

cat s’encarregui de tota la tramitació de la recap- 

tació de patents. A  proposta de la presidència 

s’acorda de deixar aquest assumpte sobre la tau- 

la per quan es resolgui la reorganització d ’ofici- 

nes que hi ha en projecte.

Es dona compte d’una comunicació de Pales

tra demanant que el Sindicat concedeixi alguna 

beca pel campament de l ’obra social que aauesta 

entitat ha organitzat a la Cala de Lloret. Vistes


